
Øyer kommune 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Flerkulturelt råd 
 

Møtested: Rådhuset - møterom Åsta     
Møtedato: 29.03.2017 Tid: 14:00 – 15:30 

 
 
Funksjon Navn Forfall 
Leder Mari Helene Botterud  
Medlem Ole Hageløkken  
Medlem Anne Magnhild Braastad Lie Forfall 
Medlem Asseyr Handulle Forfall 
Medlem Saeid Najafi  
Medlem Lamya Al-Safadi  
Medlem Nashiba Ahmed  
 

 
Merknader:   
Dessuten møtte sektorleder Gerd Hvoslef som også førte protokollen. 
 
Ingen merknader til innkallingen. 
Ingen merknader til sakslista. 
Ingen merknader til protokollen. 
 
 
Årsmeldingen 2016: 
Årsmeldingen ble gjennomgått  
 
Mari Botterud foreslo flg. tillegg under punkt: Konferanser 
Representantene opplever at de har god nytte av deltakelsen på konferansene. Det gir 
inspirasjon og ideer til videre utvikling av rådets arbeid. 
 
Årsmeldingen 2016 ble godkjent med Botterud sitt tillegg og forelegges kommunestyret. 
 
 
Valg av representanter til 17.mai komiteen i Øyer: 
Mari Botterud orienterte om forespørsel til leder av  17. mai komiteen i Øyer vedr.  
representasjon fra Flerkulturelt råd. 17. mai komiteen ønsker deltakelse fra rådet. 
 
Lamya Al-Safadi og   Nusiba  Ahmed velges som representanter til 17.mai komiteen i Øyer. 
 
 
Eventuelt: 
Saeid Najafi foreslo at omtale av personer fra ulike innvandrergrupper/nasjoner kan være 
fast «post» i Øyer magasinert og/eller Hærdera.  De kan bl.a fortelle om sitt land, kultur og 
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tradisjoner for å gjøre disse mer kjent. Forslaget ble godt mottatt og følges opp med bl.a. 
kontakt med redaktør for Øyermagasinet. 
Sekretæren skriver en kort oppsummering av årsmeldingen i Hærdera. 
 
Bli kjent i Øyer/busstur planlegges til august mnd. før skolestart  
 
Åpent møte 26. april i regi av Flerkulturelt råd. 
Følgende program ble foreslått: 
Øyer næringsråd v/ Holmebakken 
To flyktninger forteller om sine erfaringer  
En arbeidsgiver    
Frivillighet i Norge – orientering  
Innholdet planlegges nærmere av leder og sekretær 
 
 
 
Mari Botterud 
Leder 
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2/17   
BOSETTING AV FLYKTNINGER 2017   
 
 
Behandling: 
Integrerings- og  mangfoldsdirektoratet (IMDI) har bedt kommunen om å justere ned 
antallet flyktninger som skal bosettes i 2017. Saken skal legges fram for kommunestyret. 
Rådmannen har foreslått  at kommunen justerer antallet som skal bosette i tråd med IMDI 
sin anmodning   
 
Vedtak: 
Flerkulturelt råd tar sak vedr bosetting av flyktninger i 2017 til orientering. 
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